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Company Background
Established in 2007, EPC International Limited (EPC) is a Hong Kong company specializing in single and double sized printed circuit boards. Its manufacturing facility is located in a self-owned facility in Tangxia, Dongguan of China which is 50 minutes from Hong Kong. 
Our mission is to become a premium low costs PCB supplier that fully embraces human, social and environmental responsibilities.
Through our insatiable drive to maximize efficiency, EPC is becoming a highly efficient PCB factory with a capacity of 140,000 square meter a month. 
PCB is our business and it is through continued automation and innovation that will drive our growth in the next 10 years.
公司背景
美锐电路国际有限公司是一个香港公司,成立于2007年,专生产单面和双面印刷线路板，工厂坐落于东莞塘厦，到香港约需50分钟。
我们的使命是成为质量优秀，低成本的印制电路板供应商，并且欣然接受对人类，对社会和对环境的责任。
通过我们永不断的努力来提升最高效率，EPC将成为一个高效率的印刷电路板工厂，月产能将达到140000平米
印制电路板是我们的业务，且它是通过持续不断的更新自动化和创新来推动我们未来的10年增长。
バックグラウンド
EPC International Limited（EPC）は香港会社で2007年に中国東莞塘厦に設立、専門な片面と両面基板を生産する工場、香港まで約50分くらいかかる。
経営ビジョンは人類、社会及び環境に対して責任感を持つ、高品質、低コストの基板製造工場になっている。
絶えず努力を通して効率をアップして生産能力は140000㎡／月以上に達してEPCは最高効率の印刷基板工場になる。
PCBは弊社の業務であり、継続的な更新及び革新を通して未来の10年の増長を推進している
SINGLE LAYERED PRINTED CIRCUIT BOARDS
We are offering single layered circuit boards through our own production facility in China for customers in the following industries:
	Application
	Percent%

	Household appliances 
	60%

	Power supply
	20%

	Lighting control system 
	10%

	others
	10%


Our technical capability for the single sided PCB facility is (see the attached photo).
单面印刷线路板
生产工厂在中国，专为客户供应单面印刷电路板，为客户提供产品类型以下:　
	产品应用区地方
	比例%

	家電製品

	60%

	電源製品 

	20%

	照明製品

	10%

	其它用途
	10%


下面是EPC的能力概述 (See the attached picture of the single sided capability)
単面プリント基板
生産工場は中国で、顧客にプリント基板を提供して、供給プリント基板種類は以下になる
	応用分野

	比例%

	家電製品
	60%

	電源製品 
	20%

	照明製品
	10%

	その他 　

	10%

	
	


以下はEPCの技術能力
DOUBLE LAYERED AND MULTI-LAYERED PRINTED CIRCUIT BOARDS
We are offering two layered and multi-layered circuit boards for our customers through our strategically approved printed circuit boards manufacturers.
With our own UL for double sided and multi-layered circuit boards, we work with a number of strategically approved manufacturers in delivering 100% quality guaranteed printed circuit boards for our customers.
We perform comprehensive quality and environmental audit of our manufacturers on quarterly and annual basis.
Technical capability of our double sided/multi layered PCBs facility (See the photos of the double sided/multi layered PCB pages)

双面和多层线路板
经过战略和认可成为我们的合格双面多层印刷线板供应商，为我们的客户提供双面和多层线路板业务.
在出货前，所有的印刷电路板都需经过我司自行购买的自动基板外观/色泽检查机进行全检查。
每季度和每年对供应商进行全面的质量和环境审核。
下面是EPC的能力概述 (See the pictures of the capability of the double sided PCBs)
両面と層基板
戦略と各評価承認を通し、EPCの両面と多層プリント基板の認可メーカになって顧客に両面と多層プリント基板を供給する。
EPCには両面と多層基板のULを持つ， 数多く戦略認可メーカーと提携して　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　顧客に高品質製品を供給する　　　　　　　　　　　　　　　　　　
出荷する前、全てプリント基板を自社の購入外観自動検査機にて通し外検査する。
四半期と年度を定期に各メーカーへの全面的な品質・環境監査を行なう。
以下はEPCの技術能力 (technical capability of the double sided PCBS)
Customers

EPC is embracing a philosophy of being a partner with our customers. As a result, we are strategic PCB suppliers to the following world renowned companies:
(Please see powerpoint for the list of customers logo.)
客户
美锐电路国际有限公司正在欣然接受我们与客户成为合作伙伴的理念。因此，我们成为了以下世界知名公司的印刷电路板的战略供应商:       EPC秉承与客户合作的理念,因此，我们成为如下客户的至关重要PCB供应商.
顧客
EPCは取引先とのパートナーとしての理念を快く受け入れている。このため、我々は、以下の世界的な会社の印刷回路プリント基板の供給者になった。
Our investment and upgrade
Maintaining a highly automated factory is the only way to ensure consistent product and long term competitive efficiency.
From 2015 to 2017, EPC invested over US$3.5 million in automating our production and quality control process and enhancing our environmental processing facility.  We will spend a further US$1.5 million in 2018 to continue our improvement process to ensure we are one of the most efficient and highest quality single sided PCB manufacturers in Asia. By the end of 2018, 100% of our PCBs will be inspected by AVI before they are delivered to our customers.
Show pictures of the facility）
投资和升级
确保持续不断的产品供应和长期不断更新提升效率的唯一方法就是：维护一个高度自动化的工厂。
从2015年到2017年这2年间，投资了350多万美元。用于生产自动化和质量保证控制流程，并加强我们的环境处理设施。在2018年，将再投入150万美元，继续提高我们的流程，以确保EPC在亚洲区是最高效率、品质最好的单面板制造商之一。到2018年底，所有印刷线路板在出货给客户前，为了确保品质，都会安排用AVI自动外观检查机进行100%的全检。
Show pictures of the facility
投資とアップグレード
持続的な製品供給と長期の絶えずに更新及び効率アップは唯一の方法で高度自動化工場を守ることだ。

2015年から2017年までの2年間にEPCは350万ドルを投資した。生産自動化と品質制御の流れを向上して環境処理施設を強化する。2018年には150万ドル再投入して製造プロセスを引き続き向上させて　アジア地区でEPCは高効率、高品質の単面板メーカーになる、2018年末まで出荷する前、全てプリント基板を自社の購入外観自動検査機にて外検査する予定です。
CONTACT US
Our Hong Kong business address is 

EPC International Limited

45/F Lee Gardens

33 Hysan Avenue

Causeway Bay

HONG KONG

Tel: +852-31807735

Fax: +852-30177427

Email: sales@epcboard.com

Our China business address is 

EPC International (Dongguan) Limited

3 Hong Ye South 2 Road

138 Industrial District

Tangxia Township, Dongguan 

Guangdong Province, China 518310

Tel: +86-769

Fax: +86-769

联系我们·

香港公司

EPC International Limited

香港铜锣湾希慎道33号利园1期45楼
电话: +852-31807735

传真： +852-30177427
电邮:  sales@epcboard.com

中国公司 

美锐电路·（东莞）有限公司

中国广东省东莞市塘厦镇138工业区，宏业南2路3号
电话 +86-769

传真: +86-769
联系我们（日语）
EPC International (Dongguan) Limited

3 Hong Ye South 2 Road

138 Industrial District

Tangxia Township, Dongguan 

Guangdong Province, China 518310

Tel: +86-769

Fax: +86-769

我们中国地址

美锐电路·（东莞）有限公司

中国广东省东莞市塘厦镇138工业区，宏业南2路3号
电话 +86-769

传真: +86-769
Contact us (日语)

EPC International Limited

45/F Lee Gardens

33 Hysan Avenue

Causeway Bay

HONG KONG

Tel: +852-31807735

Fax: +852-30177427

Email: sales@epcboard.com

